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Sergi Trias campió de Catalunya 
de Quads

Aquest any si! Aquest any el pilot quartenc Sergi Trias 
no ha tingut ningu davant seu en la classificació final del 
Campionat de Catalunya de Quads, categoria de menys 
de 240 cc. Si la temporada passada va haver de veure com 
el titol se l'enduia l'U llastres de l’equip 2 Temps de 
Banyoles, mentre eli quedava segon, enguany ha pogut 
assaborir Tèxit més alt.

No ha sigut, però, una fita fácil d ’assolir, com ens ho 
demostra la classificació final (Sergi Trias 87 punts, Iván 
Lozano 86, Jordi Facarias 85) que es va haver de decidir 
en la última cursa, feta a Lleida. Allí en Sergi i el seu 
Yamaha Blaster van poder rodar amb tranquil litat ja  que 
Lozano no va poder sortir en la primera mániga.

Encara que sembli que la sort el va ajudar en la darre - 
ra cursa, no s’ha de desmerèixer gens el títol a un pilot 
que ha pujat al podi cada cop ( I r a  Vie, Vilanova i Falset, 
2n a Llagostera i 3r a Sant Quirze i Lleida) i a un equip, 
Quads Trivimon de Llambilles, que ha estât amb ell per 
fer-ho possible.

L'equip Subaru entrena a 
Montnegre

El pilot del Mundial de Ral-lis Collin MacRae i els 
membres del seu equip, Subaru 555, van estar tot el dis- 
sabte 27 de setembre a Montnegre fent proves en el cot- 
xe. El recorregut que seguien era des de Montnegre fins 
al tram de Sant Sadurní per la carretera de terra que duu a 
la Bisbal i era el que van trobar més adient per fer els tests 
de motor, suspensions, pneumàtics... per tal que el seu 
Impreza fos el màxim de competitiu a la última prova del 
campionat del RAC d’Anglaterra.

Unió Esportiva Quart, 
el fútbol de casa

De ben segur que a casa nostra hom recorda prou bé l’edat 
oficial d’aquest club que s’identifica amb el nom del poblé. 
El que pot ser no és tant présent en la memoria col.lectiva és 
la realitat social que l’envoltava en el seu origen i com aquesta 
ha anat evolucionant fins a la que tenim avui.

L’exclusiva dedicado al fútbol comporta indefectiblement 
haver-se d’adequar també al canvi hagut en aquest esport, 
especialment en la vessant econòmica i de protagonisme 
mediàtic d’aquesta activitat esportiva.

La tecnologia ha posât a l’abast de tothom la facilitât de 
gaudir del fútbol d’alt ni veli, asseguts còmodament a casa i 
aquesta possibilitat de presència massiva és aprofitada pel 
món publicitari que hi ve abocant un munt de milions que 
acaben en mans d’uns quants, créant alhora una imatge 
distorsionada de l’autèntica realitat socieconòmica d’aquest 
esport, especialment desconectada de l’esport de base i ama
teur.

Mentre milers de clubs modestos han de fer miracles per 
sortir-se’n temporada darrera temporada, uns quants 
privilegiáis remenen auténtiques fortunes i es converteixen 
en el paradis al que molts volen entrar. L’interés que el fútbol 
deis primers pot arribar a copsar de l’afeccionat és ciar que 
és molt menor que pels segons. El nivell d’espectacle no és 
el mateix i trobar la il.lusió necessària perqué el fútbol de 
casa es mantingui amb vida propia és cada dia més difícil.

En l’aspecte esportiu es perceb la influèneia d’un major 
matérialisme a l’entorn d’aquest esport massiu, a partir del 
més elemental amateurisme, que ens porta a concedir un 
major protagonisme ais clubs que orienten la seva activitat a 
produir jugadors que puguin arribar a tenir alguna cotització, 
mentre es deixa en un segon ordre ais que pretenen, 
essencialment, donar la possibilitat de practicar el fútbol a la 
gent de casa, sense fixacions en la categoria.

Avui per avui la Unió Esportiva es troba en el grup d’aquests 
darrers i la seva realitat reflecteix la capacitai d’identificació 
de tots els que hi estem implicáis d’una o altra forma en un 
club representatiu d’un poblé que prioritza el foment de 
l’activitat propiament esportiva per damunt de perseguir la 
militáncia deis seus equips en catégories no sostenibles amb 
els jugadors de casa.

La continuïtat d’aquesta línia només la pot garantir el 
suficient grau d’afinitat amb la mateixa per part del major 
nombre de col.laboradors que se sentin vinculats i/o 
identificáis amb el nostre poblé, i amb aquesta idea voldria 
convidar a la reflexió perqué la gent de casa, véins, entitats, 
empreses implantades aquí, donin el major suport possible a 
la U.E. Quart i ais seus equips, que són l’expressió viva de la 
seva rao d’existir.

El sentit de véinatge ens ha de motivar a tots en el foment 
de les entitats de casa nostra que duen a terme activitats no 
lucratives obertes a tothom, i que depenen directament de la 
generositat espontània que siguem capaços de manifestar 
envers les mateixes. Espero i desitjo que l’emotivitat propia 
de les festes nadalenques ens porti a trobar-la més fácilment.

Bon Nadal i un venturos any nou per tots.
Josep Maria Rabell 

Président de la U.E. Quart


